
P R O T O K Ó Ł Nr2 /2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony 
Środowiska z dnia 17 maja 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:30 . 
Posiedzeniu przewodniczyła Pani Beata Tyrka-Stećko- Przewodnicząca Komisji 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2021 r., 

4. Analiza i wydanie opinii do sprawozdania z wykonywania budżetu gminy za 2021 r., 

5. Sprawy różne, 

6. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przed rozpoczęciem posiedzenia Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 

Gospodarczych i Ochrony Środowiska zaproponowała odnieść się do wniosku Pana 

w sprawie zamiany numerów działek. W związku ze zgłoszonym problemem Pani Ewa 

Nogas- pracownik urzędu przedstawiła posiadane dokumenty w powyższej sprawie 

przez tutejszy Urząd. Po dyskusji Komisja ustaliła, że należy dokonać dodatkowych wyjaśnień 

w Starostwie Powiatowym w Zamościu. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodnicząca Komisji Beata Tyrka-Stećko, która 

na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 6 członków Komisji obecnych jest 5, 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykula 

2. Pan Piotr Szmidt 

3. Pani Bożena Skiba 

4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 

5. Pan 

- Wójt Gminy, 

- Sekretarz Gminy 

- Przewodnicząca Rady Gminy 

- Skarbnik Gminy, 

- mieszkaniec gminy Adamów 

Porządek obrad: 



pieszych. 

Komisja ustaliła, że ze względu na rosnące koszty utrzymania mienia gminy między innymi 

drastycznego wzrostu cen gazu, energii elektrycznej oraz innych mediów gmina Adamów 

nie jest w stanie partycypować w kosztach budowy kładki. 

Komisja podjęła również dyskusję w sprawie oszczędności przy oświetleniu ulicznym. 

Postanowiono odłożyć wiążące decyzję do następnego posiedzenia Komisji Stałych. 

Wójt poinformował o organizacji na terenie gminy Adamów„Dnia Dziecka" w dniu 

03.06.2022 r. Zaprosił wszystkich do uczestnictwa w wydarzeniu. 

Wójt Gminy Adamów poinformował o możliwości przystąpienia gminy do projektu budowy 

przyzagrodowych oczyszczalni ścieków. Skarbnik Gminy wraz z Wójtem omówili 

możliwości przystąpienia do projektu oraz zasady jego finansowania. 

Komisja zaproponowała 90 % zwrotu kosztów. 

Wójt poinformował o piśmie złożonym przez 18 pułk obrony przeciwlotniczej w sprawie 

ufundowania przez samorządy powiatu zamojskiego sztandaru. 

Komisja przychyliła się do propozycji powyższej jednostki wojskowej. 

Omówiono również kwestuję otwarcia sezonu kąpielowego w roku 2022. 

Komisja zajęła stanowisko, że ze względu na wysokie koszty nie należy otwierać w tym 

roku sezonu kąpielowego. 

Komisja pozytywnie przychyliła się do propozycji Wójta zamiany działek w miejscowości 

Czarnowoda dla ułatwienia budowy drogi gminnej z zachowaniem wszystkich procedur 

prawnych. 

Komisja rekomenduje, aby w posiedzeniach komisji oraz sesjach Rady Gminy uczestniczyli 

dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych. 

Wójt Gminy zaproponował, aby sołtysom za uczestnictwo w sesji podwyższyć diety do 200 

zł. Komisja przychyliła się do propozycji wójta 

Dyskutowano również o realizacji przekształcenia działek w planie gospodarowania 

przestrzennego. Niczego konkretnego nie ustalono. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił projekt stanowiska Rady 

Gminy Adamów w sprawie stanowczego sprzeciwienia się wszelkim zmianom 

i ograniczeniom ogrzewania drewnem. 

Komisja pozytywnie przychyliła się do przedstawionego projektu stanowiska. 

Radny Jacek Kuryło zaproponował systematyczność posiedzeń komisji oraz obrad sesji. 

Komisja rekomenduje pozostawienie dotychczasowego sposobu zwoływania posiedzeń 

i obrad. 



co stanowi niezbędne quorum do prawomocności obrad, 

(lista obecności Zał. nr 1) 

Ad.2. Proponowany porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

(za 5 przeciw 0 wstrzymał się 0) 

Ad.3. Pan Wójt Dariusz Szykuła omówił raport o stanie Gminy Adamów za rok 2021. 

Komisja, co do przedstawionego raportu nie wniosła uwag i pozytywnie go zaopiniowała. 

Ad.4 Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła przedstawiła: sprawozdanie finansowe, 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2021 wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy. 

Po zapoznaniu się z powyższymi dokumentami oraz przeprowadzonej dyskusji, udzielonych 

wyjaśnieniach przez Panią Skarbnik i Pana Wójta, Komisja rozpatrzyła ww. sprawozdania 

i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za rok 2021. 

Pani Urszula Polakowska opuściła posiedzenie komisji. 

Ad.5. 

• Wójt Gminy zaznaczył, że na poprzedniej sesji Rady Gminy Adamów odczytane zostało 

pismo Starosty Zamojskiego w sprawie realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej Nr 

3259L Suchowola - Majdan Ruszowski." Następnie zreferował całość procesu wymiany 

korespondencji dotyczącej omawianej sprawy. Wójt wyjaśnił, że Starostwo zmieniło zasady 

finansowania tego zadania Zaznaczył, że wszystkie dotychczasowe inwestycje gmina 

realizowała z funduszu inwestycyjnego, natomiast w tym przypadku Starosta zmienił zasady 

realizacji budowy na zadania bieżące. Starosta Zamojski zmienił również zasady pracy 

sprzętu, który miała zakupić gmina Adamów w ramach powyższej partycypacji. Zakupiony 

sprzęt miał pracować na drogach powiatowych na terenie gminy Adamów. W ostatnim 

piśmie zaznaczono, że zakupiony sprzęt będzie pracował na terenie powiatu zamojskiego 

między innymi na terenie gminy Adamów. 

Komisja ustaliła, że ze względu na rosnące koszty utrzymania mienia gminy między innymi 

drastycznego wzrostu cen gazu, energii elektrycznej oraz innych mediów gmina Adamów 

nie jest w stanie sfinansować zakupu sprzętu o którym mowa w piśmie Starosty. 

Radny Jan Kawałko wstrzymał się od tej opinii Komisji. 

• Pismo Starostwa Powiatowego w Zamościu w sprawie dofinansowania przez gminę 

Adamów do projektu kładki na rzece w miejscowości Jacnia. 

Wójt Gminy omówił pismo nadesłane przez Powiat Zamojski. Przewodnicząca Rady Gminy 

Adamów zaapelowała, że budowa kładki wpłynie pozytywnie na bezpieczeństwo ruchu 



Omówiono również możliwość zwiększenia dotacji Centrum Integracji Społecznej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zwiększenie dotacji, jednocześnie wnosi o zwiększenie 

zakresu zadań polegających na utrzymaniu przez CIS porządku w miejscach użyteczności 

publicznej na terenie całej gminy tj. place zabaw, przystanki, chodniki, drogi gminne. 

Ad.6. Pani Beata Tyrka-Stećko zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 

Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska 

Ad.7. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia 


